
Whatsapp directeur PAV LNV (Marije Beens) - Vz crisisorganisatie tuinbouw (Jaap Bond) 

[22-04-2020 13:47] Marije Beens: 
Beste Jaap, minister heeft besloten dat sierteelttransport mee gaat in de regeling, veiling kan dan 
ook mee. Verder stellen we voor het gezamenlijke overleg (samenstelling van maandag?) 
morgenmiddag te doen indicatief 14u, maar moment ook afhankelijk van hoe snel we over de 
cijfers beschikken). Geeft ons tijd alles op de rij te zetten en toetspunten om te bespreken 
optimaal in beeld te hebben om met elkaar > over te hebben. Is dat een goed idee wat jou betreft? 
Hartelijke groet, Marije 

[22-04-2020 13:53] Jaap Bond: 
Beste Marije, 
Dat vind ik heel erg jammer. 
Hoe gaan zij hun claim dan indienen en. Onderbouwen? 
Hoeveel claimen ze?  
Is de optie om het aan het product te verbinden nu van de baan? 
Hoe gaat de rest van de transportsector reageren? Groente en fruit bijvoorbeeld? 

Morgen zou ik om 15.00 uur kunnen 
HG Jaap Bond 

[22-04-2020 14:39] Marije Beens: 
Beste Jaap, dat weet en begrijp ik. We gaan nu uit van deze politieke keuze en zijn aan het 
bekijken hoe de afbakening in de regeling zo te maken is dat alleen de transporteurs van sierteelt 
eronder gaan vallen en de andere wegtransporteurs niet. De cijfers brengen we nu in beeld en 
morgenmiddag kunnen we wellicht concreter aangeven hoe dit uitpakt. 
15u voor overleg is prima wat ons betreft! Of we dat met voorwerk goed redden is ook wel 
afhankelijk van hoe snel we cijfers krijgen. Zou begin deze middag zijn, maar begrijp dat daar iets 
meer tijd voor nodig is? We ontvangen liefst zo snel mogelijk zoals je begrijpt.  
Bedankt en tot later! Hartelijke groet, Marije 

[24-04-2020 13:47] Marije Beens: 
Beste Jaap, we hebben eerder geen antwoord gekregen, maar nu wel vrij urgent nog de volgende 
info van Gert Mulder nodig: 

Vraag voor omvang voedingstuinbouw. Hoeveel van de bedrijven in de teelt, handel en veredeling 
hebben een gemiddelde omzet van 16 maart tot 15 juni in de volgende vier categorieën? Omzet < 
200.000, tussen de 200.000 en 500.000, tussen de 500.000 en 8 mln en > 8 mln. 

Met het oog op de snelheid stel ik voor dat ik de vraag nu direct bij Gert Mulder neerleg om voor 
14:15 te reageren. Mogelijk kan jij er van jou uit bij hem ook op aandringen? Bedankt! 

[24-04-2020 14:01] Jaap Bond: 
Komt eraan 

[24-04-2020 14:07] Marije Beens: 
���fijn, erg bedankt, excuus voor de druk! 

[24-04-2020 14:31] Marije Beens: 
Is binnen, erg bedankt! 

[28-04-2020 13:04] Marije Beens: 
Dag Jaap, we hebben de minister gesproken en willen graag even met je overleggen. Zou dat wat 
jou betreft om 14:30 kunnen? Groet, Marije 

[28-04-2020 13:05] Jaap Bond: 
Dat kan maar het kan ook nu. Als ik dan een call moet organiseren met het regieteam of welke 
samenstelling dan ook dan heb ik meer tijd om dat te regelen. 

[28-04-2020 13:08] Marije Beens: 
Voorkeur heeft 14:30, omdat we nav overleg minister eerst nog paar andere issues moeten 
bekijken en bespreken. Is dat oké? 
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[28-04-2020 13:09] Jaap Bond: 
Is oké 
Alleen overleg met mij of ook met voorzitters werkgroepen en Liassons? 

[28-04-2020 13:11] Marije Beens: 
Ik zal wel alvast zo nog even kort op app te zetten wat we in ieder geval zouden willen bespreken. 
Graag in eerste instantie even alleen met jou. 

[28-04-2020 13:20] Marije Beens: 
Alvast even wat we nog nodig hebben en goed is te bespreken: 
- Voor de bomen en bollen hebben we onderscheid nodig tussen werkelijke schade in per mrt/mei
(met aftrek van 30% schadedrempel) en verwachte vervolgschade.
- Verder moeten we kijken naar verhouding tot andere steunmaatregelen. We willen graag weten
hoeveel ondernemers/omvang gebruik maken van NOW-regeling.
- Als laatste een inschatting of de geleden schade (deels) ook verzekerbaar is en of er
daadwerkelijk zal worden uitgekeerd. Wij zien deze niet direct, maar komt voort uit EU-
verplichting, dus willen dat even zeker weten.

Verder denk ik van belang even goed met elkaar de planning en communicatie te bespreken. 
Tot straks! 

[28-04-2020 13:59] Marije Beens: 
Ha Jaap, ik kreeg nu een uitnodiging van  om 14:30, maar idee was om in eerste instantie 
even alleen met jou te overleggen. Is dat nog steeds oké wat jou betreft? 

[28-04-2020 14:32] 
Bel je nu 

[28-04-2020 14:32] 
We komen nu in de call 

[28-04-2020 14:32] 
Zat in andere call 

[28-04-2020 16:54] Marije Beens: 
Dag Jaap, ik begreep via via dat Vanavond om 18:00 en 20:00 bij NOS  item over financiering en 
problematiek rond getroffen tuinbouwbedrijf.  
Weet jij hier meer over? Groet, Marije 

[28-04-2020 16:56] Jaap Bond: 
Nee en niemand uit ons regieteam weet hiervan We zijn niet benaderd We denken dat het Rob 
Baan is Zijn nu aan het uitzoeken 

[28-04-2020 16:59] Marije Beens: 
Oké bedankt! 

[28-04-2020 17:15] Jaap Bond: 
Gaat over de banken en kredietverstrekking 

[28-04-2020 17:22] Marije Beens: 
Oké goed om te weten, bedankt! 

[28-04-2020 10:11] Marije Beens: 
Dag Jaap, ik begreep uit het coordinatioverleg dat is aangegeven dat gecommuniceerd kan worden 
dat loket 7 mei open gaat. Helaas kan dat ook nog niet breed gecommuniceerd. Zie datum is 
richtdatum die ook informeel voor jullie informatie bedoeld is! Bedankt! Groet, Marije 

[29-04-2020 10:13] Jaap Bond: 
Nee 
Er is gezegd dat 7 mei de AMBiTie is en dat we een slag om de arm houden omdat we afhankelijk 
van Europa zijn Gr Jaap 

[29-04-2020 10:15] Marije Beens: 
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Bedankt, graag ook nog voorzichtig met deze te communiceren. Minister had aangegeven dat het 
akkoord was dit informeel te delen, dus zou terughoudend zijn met breed communiceren. 
Bedankt!! 

[29-04-2020 10:17] Jaap Bond: 
We hebben afgesproken dat we niets doen totdat er duidelijkheid is uit Brussel en nadat we hebben 
afgestemd met LNV  gaat aan de slag met een communicatie plan en dat deelt hij met  

[29-04-2020 10:29] Marije Beens: 
���mooi, bedankt! 

[30-04-2020 9:33] Marije Beens: 
Dag Jaap, zal ik je nog even kort bijpraten? Hoe laat zou uitkomen? 
10:15? Groet, Marije 

[30-04-2020 9:45] Jaap Bond: 
Prima 

[30-04-2020 9:45] Marije Beens: 
Oké tot zo! 

[05-05-2020 13:20] Marije Beens: 
Dag Jaap, je hebt Marjolijn gemaild. Goed om te weten dat zij deze week vrij is. Wat dat betreft 
handig het contact even tussen ons te doen! Bedankt! Groet, Marije 

[05-05-2020 13:21] Jaap Bond: 
Ik stuur je concept persbericht 

[05-05-2020 13:29] Marije Beens: 
Bedankt! Groet, Marije 

[05-05-2020 13:53] Marije Beens: 
Dag Jaap, bedankt voor het toesturen. Goed om met elke vorm van communicatie nog even te 
wachten op een seintje van ons. We hopen (maar weten natuurlijk nog niet zeker) op akkoord EC 
morgen. We spreken onze minister ook nog even over oa moment communicatie. Wij zullen zodra 
we daar zicht op hebben dat dan ook met jou kortsluiten! Groet, Marije 

[05-05-2020 13:59] Jaap Bond: 
Nee dat stemmen we uiteraard netjes af. Persbericht gaat er pas uit nadat de regeling definitief is. 
Verwachting is dus morgen definitieve versie? 

[05-05-2020 14:03] Marije Beens: 
Bedankt Jaap, dat helpt!  
Dat is nog onzeker. We hopen uiteraard dat we morgen groen licht krijgen, maar weten dat nog 
steeds niet. Verder is het pas formeel rond als gepubliceerd in de Staatscourant. Afhankelijk van 
wanneer we van EC horen lukt dat donderdag nog (maar dus nog niet zeker). Of we al kunnen 
communiceren tussen het moment van goedkeuring EC en publicatie Staatscourant wil ik morgen 
graag met de minister bespreken. De uitkomst daarvan laat ik je weten. Groet, Marije 

[05-05-2020 16:17] Jaap Bond: 
Dank voor bericht  
We wachten het af 

[05-05-2020 21:17] Jaap Bond: 
Goedenavond Marije, 
Was niet zo gelukkig met 1e versie persbericht. 
2e versie is minder negatief van toon. 
Fijne avond. 
HG Jaap Bond 
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[05-05-2020 21:39] Marije Beens: 
Dag Jaap, dat is goed om te horen, hartelijk dank. Ook fijne avond, groet, Marije 
 
[06-05-2020 16:24] Marije Beens: 
Ik zag dat je probeerde te bellen. Ik zit nog even in overleg. Is het urgent? In ieder geval goed om 
te weten dat we vandaag nog geen uitsluitsel van de EC verwachten, wordt dus naar verwachting 
morgen. Meer weten we nog niet. Groet, Marije 
 
[06-05-2020 16:49] Jaap Bond: 
Beetje urgent is het wel maar geen spoed 
 
[06-05-2020 16:50] Marije Beens: 
Kan nu! 
 
[06-05-2020 16:50] Marije Beens: 
Ik bel je 
 
[06-05-2020 18:33] Jaap Bond: 
Beste Marije, 
Als het inderdaad zo is dat er nog wat weeffouten in de regeling zitten zoals zojuist besproken dan 
kies ik ervoor om aan te passen en desnoods opnieuw naar Brussel te sturen en dan maar een 
week later. We zouden dan het huidige concept nog kunnen laten checken door onze tf financiën 
ook.  
HG Jaap Bond 
 
[06-05-2020 18:45] Marije Beens: 
Beste Jaap, we zijn nog even eea precies aan het nagaan. Er is vooralsnog geen sprake van 
weeffouten. We komen er morgenochtend bij je op terug. Groet, Marije 
 
[06-05-2020 18:46] Jaap Bond: 
Baan valt er dus wel onder? 
 
[06-05-2020 18:57] Marije Beens: 
Food-services valt eronder (specialistische teelt en groothandel voor horeca) mits aan de kaders in 
TK-brief wordt voldaan. Dit is afgebakend door de 75%-eis. Andere punt komen we morgen nog 
even op terug! 
 
[08-05-2020 18:17] Marije Beens: 
Dag Jaap, ik denk dat je nog een berichtje van de minister hebt ontvangen? Bedankt ook weer 
voorbije rol vanmiddag. Ik heb een tekstje gestuurd dat misschien wat helderheid kan geven en 
behulpzaam kan zijn bij uitwerken casuïstiek. In vertrouwen goed te weten dat EC ook erg op deze 
afbakening heeft gezeten, ook het gekozen percentage. Goed weekend, tot volgende week, groet, 
Marije 
 
[08-05-2020 18:57] Jaap Bond: 
Beste Marije, 
Dank voor je bericht en inderdaad Min. Schouten heeft me gebeld. Graag gedaan. Dank ook voor 
de mail. Kan ik wel iets mee.  
Goed weekend en tot volgende week. 
HG Jaap 
 
[13-05-2020 16:06] Marije Beens: 
Ha Jaap, punt met  opgelost. We hebben toegelicht dat alle groente waar hij op doelt gewoon 
in aanmerking komt bij de regeling. Groet, Marije 
 
[20-05-2020 17:05] Marije Beens: 
Dag Jaap, zoals je weet zijn we het punt van de groeibedrijven aan het oppakken, inschatting is 
dat we dat nog wel heel goed moeten onderbouwen en er ook bij de EC goedkeuring voor moeten 
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krijgen. Het spannende punt is met name of ze akkoord gaan met verwachte productie i.p.v. 
gerealiseerde productie. Omdat we het in één keer goed willen doen investeren we hier even goed 
in. Betekent wel dat we hier even tijd voor nodig hebben. In de loop van volgende week weten we 
meer en kunnen we ook inschatten wanneer we uitsluitsel hebben. We kijken ook even of het 
sowieso goed is om het loket wat langer open te zetten. We houden je op de hoogte! Groet, Marije 
 
[20-05-2020 17:57] Jaap Bond: 
Dat lijkt me prima Marije. 
Als het iets langer duurt en het is goed dan is dat beter dan snelheid en niet goed.  
Zeker i.c.m. Langere openstelling is helemaal prima. 
HG Jaap 
 
[20-05-2020 17:58] Marije Beens: 
Eens! Bedankt voor je berichtje, we houden je op de hoogte! 
 
[25-05-2020 12:34] Marije Beens: 
We hebben het voornemen om aanvraagperiode met twee weken te verlengen. Morgen/woensdag 
weten we dat definitief, dus goed om nog even te wachten met communiceren. Bedankt! 
 
[25-05-2020 12:35] Jaap Bond: 
Ok 
Bedankt 
 
[26-05-2020 16:58] Marije Beens: 
Dag Jaap, Je kunt communiceren dat we de openstelling van het loket met twee weken zullen 
verlengen, t/m 18 juni. Groet, Marije 
 
[26-05-2020 18:30] Jaap Bond: 
Top dank je wel 
 
[27-05-2020] Marije Beens: 
Dag Jaap, zoals je weet zijn we nog aan het kijken naar de voedingstuinbouw. Zit een risico in, ook 
in combinatie met de toets die we op het punt van groei bedrijven gaan doen, voor als we bij EC 
toetsen. Om deze reden maar ook om reden dat oorspong gerelateerd is aan politiek kader 
verkennen we nog even goed. Ik verwacht morgen begin middag de minister te spreken. Mijn 
voorstel zou zijn om het overleg met jou en GFH dan in loop middag (indicatief 15:30) te plannen. 
Als ik voor die tijd meer info heb dan hoor je het van me! Oké zo te doen? Groet, Marije 
 
[27-05-2020] Marije Beens:  
Dag Jaap, goed voor jou om te weten dat we vrijdag onderstaand antwoord aan Plantum hebben 
gegeven in antwoord op hun vraag en informatie: 
 
De vermeerderaars vallen in principe onder de regeling, mits zij aan de uitgangspunten voldoen. 
Op het punt van derving van de licentie-inkomsten is dit niet zo, omdat 

- Er bij de vermeerderaar geen sprake is van doorlopende productiekosten (productie 
gebeurt door licentienemer, bijvoorbeeld in Zuid-Afrika); 

- Er geen is sprake van een duidelijke seizoenspiek in deze vermeerderingsactiviteiten; 
- De inkomstenderving over de referentieperiode is moeilijk te bepalen, omdat de licentie-

inkomsten zijn gebaseerd op eerder uitgeleverd moedermateriaal. 


